
PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE 25.08.2011  
 
Tilstede:  
Fabian Dietrichson (leder)  
Anders Melhus (nestleder) 
Teodor Bruu 
Håkon Oppedal 
Helene Wiese 
Moizza Hussain 
 
Fra administrasjonen:  
Jeannette Wold ( sekretær )  
 
Forfall: 
Hamzah Sajid 
Per Melsom, politisk oppnevnt representant 
 
Velkommen til Moizza Hussain, ny representant for Hovseter skole 
 
SAKER: 
Vi tok en runde på terrorhendelsene og egne sommerferieopplevelser  
 
34/11 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader. 
   

35/11 LEDEROPPLÆRING 
SUR har invitert til lederopplæring for ledere av lokalt ungdomsråd. Fabian sjekker 
om han kan gå, ellers  vil Anders gjerne gå. 
Rådet ønsker fortsatt opplæringstilbudet fra SUR. Jeannette følger opp 
 

36/11 NYE REPRESENTANTER 
Jeannette har skrevet brev til Midtstuen for å få en representant derfra. Hun følger opp 
saken mot neste møte. 

  
  
37/11 ARBEIDSOPPGAVER 2011/2012 

Gjennomgikk handlingsplanen fra 2010/2011. Den skal revideres noe. Jeannette lager 
nytt utkast  

 
38/11 ORIENTERINGSSAKER 

Det er møte i sentralt ungdomsråd ( SUR) tirsdag 30.08. Fast orienteringssak på SUR-
møtene er orientering fra de lokale ungdomsrådene. Det ble fremmet forslag om å 
innføre fast punkt på våre møter om hva det skal informeres om på SUR-møtene, slik 
at SUR-representantene slipper å ta det ”på sparket” på SUR –møtene. 
Forslaget ble vedtatt 
 

 
39/11 BU-SAKER OG PROTOKOLL 

Ungdomsrådet ønsker å uttale  følgende til BU-sak  



137/11 Finnhaugveien 1 B Finnhaugveien barnepark omgjøring av tomten til 
skatepark: 
”Vestre Aker ungdomsråd vil fortsatt støtte forslaget til Einar Gjerde om etablering av 
skatepark i Finnhaugveien. Ungdomsrådet er av den oppfatning at gevinsten for barn 
og unges oppvekstkår i bydelen vil bli større enn ulempene med støy for naboene, ved 
en eventuell skatepark i området. Ungdomsrådet er forundret over naboenes vurdering 
av tomten som uegnet, og mener at denne vurdering må tas av eventuelle utbyggere. 
Ungdomsrådet er oppmerksomme på at bydelen ikke kan stå som eier/drifter av en 
eventuell skatepark, men mener at dersom et vel, et nabosamarbeid eller et idrettslag 
vil stå som eier/drifter bør ikke et slikt positivt engasjement stoppes.” 
 

40/11 PLANSAKER 
Det var kommet invitasjon til innspill fra barnas representant i bydelen til 
Stasjonsveien 55. Før møtet fikk ungdomsrådet en beskrivelse med tegninger fra  
”naboaksjonen mot monsterblokker på Holmen” der naboaksjonen ber ungdomsrådet å 
si nei til slik bebyggelse. 
Ungdomsrådet har følgende uttalelse til eventuell bebyggelse i Stasjonsveien 55: 
” Vestre Aker ungsdomsråd har forståelse for naboenes argumenter til en eventuell 
utbygging, men flertallet i rådet (4 mot 1) mener at en blokkbebyggelse på tomten ikke 
vil medføre for mye sjenanse. Utbygging av slike områder er regulert i overordnede 
bebyggelsesplaner og plan- og bygningsloven i form av utnyttelsesgrad, høyde, 
trafikkforhold og leke-og oppholdsareal for barn og unge. Ungdomsrådet forutsetter at 
disse forhold ivaretas lovmessig ved en eventuell utbygging” 

 
41/11 EVENTUELT 
 Orientering til SUR: 

• Status i skatesaken 
• Arbeidet med å få representanter fra alle skoler 

 
Markedsføring av rådet: 
Teodor jobber i Akersposten og er blitt tilbudt en spalte for ungdomsrådet. Dette er 
kjempefin måte å spre informasjon om rådet og vårt arbeid på. Vi setter det som fast 
punkt på dagsorden, og lager en notis hvert møte som Teodor tar med til avisen. 

 
  
Møtet ble avsluttet  19.30 
 
 
 
Fabian Dietrichson       Jeannette Wold 
leder         sekretær   
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